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Z A P I S N I K 
SA 28.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 

 
Dvadeset osma  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u ponedjeljak 28. 
listopada 2024. s početkom u 17,00 sati u prostorijama HOO-a, Odranska 1, Zagreb. 
 
Prisutni članovi UO:  Stjepan Peršin, predsjednik; Srećko Margetić,  dopredsjednik; Robert Žiković, 
dopredsjednik; Miro Papec, član; Zoran Mioč, član; Dragutin Marović, član, Ivan Penić, član. 
 
Odsutni članovi UO: Antun Karas (dopredsjednik) i Nenad Jagodić (član) – oboje opravdano 
Nadzorni odbor: Krešimir Pavelić, predsjednik NO 
Ostali prisutni: Renata Suchy, glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, tajnica HMS-a 
 
Gosp. Peršin, predsjednik HMS-a zahvalio je  svima na dolasku i obavijestio da je glavna tema ovog 
Upravnog odbora proslava 100 godišnjice. Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen i glasi: 
 

Dnevni red: 

 
Konstatirano je da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovaljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 27. sjednice održane 10.10.2024. 
Dan je na usvajanje zapisnik s prošle 27. sjednice Upravnog odbora. 
Odluka 243/2024  
Upravni odbor je  jednoglasno  donio da se usvaja zapisnik s 27. sjednice Upravnog odbora održane 
10.10.2024. godine. 

 
Ad.2. Proslava 100. godišnjice HMS-a 
Gosp. Peršin je predstavio plan svečanosti povodom 100 godina i  obavijestio da je poslao nacrt brošure 
koja bi se tiskala za proslavu, a bila bi temelj za monografiju s dodacima koje bi poslali naši klubovi, 
obrazložio je detaljnije o svemu vezanom uz brošure koja će biti gotova – tiskana kroz tjedan dana, te 
moli da se hitno dostave primjedbe odnosno dopune.  
Navedeni su kandidati za nagradu koje su predložili klubovi članice HMS-a. 
Po raspravi donesena je  sljedeća odluka:  
Odluka 244/2024  
Prihvaća se brošura koja će biti podloga za izradu i tiskanje monografije tijekom iduće godine.   
Svi članovi UO ukoliko primijete grešku u nacrtu brošure trebaju o tomu obavijestiti gosp. Peršina.  

1. Usvajanje Zapisnika sa zadnje sjednice UO od 10.10.2024. 
2. Proslava 100. godišnjice HMS-a 
3. Održavanje Skupština HMS-a: 

3.1. Redovne planske Skupštine 14.12.2024. 
3.2. Izborne Skupštine HMS-a 14.12.2024. 

4. Prijem nove članice  
5. Kongresi FIM, FIM Europe 
6. Neoporezivi primici 
7. Javne ovlasti – sklapanje ugovora s ponuditeljem programa Administracija doo 
8. Ugovor sa MTC – touring aktivnosti 
9. Molba – rad na daljinu 
10. Razno 
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Iza toga gosp. Peršin je obavijestio o prihodovnoj i troškovnoj strani obilježavanja 100 godišnjice i 
svečanosti u Hotelu Esplanade. Obavijestio je da smo u kontaktu sa županijama i gradovima koje će 
pomoći – donirati sredstava za svečanost, zatim firmama kao što su Radnik,  KTC, CVH, Poljocentar, HAK, 
JANAF i s drugima koji će sponzorirati ili donirati sredstva HMS-u. Tu je i HOO. Još se pregovara sa Croatia 
osiguranjem, Dizala ekskluzivan, a u 5 klubova je poslan dopis za donaciju ukoliko će biti potrebno. 
Razgovaralo se sa HTZ-om koji neće dati sredstva, ali su otvorena vrata natjecanjima i organizatorima 
europskih i svjetskih prvenstava. Gosp. Marović obavještava da njegov klub neće moći dati donaciju, jer 
ne postoje za to  takvi ulazni/planski prihodi.  Gosp. Papec obavještava da se mora znati točan broj 
uzvanika kako je bilo navedeno na pozivnici. Razvila se diskusija oko broja i potvrde broja uzvanika i gosp. 
Penić dodaje da se treba znati točno tko dolazi. Postavilo se pitanje preuzimanje nagrada posthumno, te 
je nakon diskusije u kojoj su svi sudjelovali donesena 
Odluka 245/2024  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da posthumne nagrade preuzmu  predsjednici klubova 
gdje su se dotični natjecali odnosno sudjelovali u radu istih.  
 
Gosp. Pavelić naglašava do onaj tko radi, mora snositi i odgovornost.  
Gosp. Peršin je predstavio izgled nagrada kao i veliki pano koji će stajati na pozornici gdje će se 
preuzimati nagrade.  
U daljnjoj diskusiji sudjeluju svi nazočni te je donesena 
Odluka 246/2024  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da će se kompletna organizacija 100 godišnjice – svečanost 
u Hotelu Esplanade 07.11.2024. pokriti iz sredstava donacija/sponzorstava namijenjenih u tu svrhu, te 
da se neće trošiti sredstava iz redovnih prihoda.  
 
Ad.3. Održavanje Skupština HMS-a redovne planske i izborne 14.12.2024. 
Gđa Suchy je obavijestila da će se 14.12.2024. održati redovna planska Skupština HMS-a, kako je 
predviđeno zakonom (svi nacionalni savezi moraju do kraja prosinca održati planske skupštine), a nakon 
toga izborna skupština za mandate u idućem četverogodišnjem razdoblju 2024 – 2028. Skupštine će biti 
održane u Zagrebu u prostorijama HOO (još čekamo potvrdu raspoloživosti dvorane na 14.12.)  
Obrazložene su potrebne procedure oko izbora u skladu  sa Statutom koje će biti poslane članicama  i 
donesene sljedeće odluke: 
Odluka 247/2024  
Upravni odbor je jednoglasno temeljem članka 43. točka 1. stavak 11 Statuta donio Odluku o provedbi 
izbora za mandatno razdoblje 2024. – 2028. Odluka je u prilogu ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  
Odluka 248/2024  
Upravni odbor je jednoglasno temeljem članka 43. točka 1. stavak 11 Statuta donio Odluku o sazivanju 
izborne sjednice Skupštine HMS-a za 14.12.2024.  u prostorijama HOO, Odranska 1. Odluka je u prilogu 
ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  
Odluka 249/2024  
Upravni odbor je jednoglasno donio Odluku o da se članicama dostave obrazac odluke kluba o izboru 
predstavnika članice u Skupštini HMS-a u mandatnom razdoblju 2024-2028 kao i izjava o poštivanju 
Olimpijske povelje i Statuta HMS-a. Oba obrasca su u prilogu ovom zapisniku i njegov su sastavni dio.  
Odluka 250/2024  
Upravni odbor je jednoglasno temeljem članka 43. točka 1. stavak 11 Statuta donio Odluku o 
pokretanju postupka isticanja kandidata za predsjednika HMS-a u mandatnom razdoblju 2024-2028. 
kao i prijedlog liste kandidata za predsjednika HMS-a. Listu s prilozima je potrebno dostaviti do 30  
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dana prije održavanja izborne Skupštine kako je predviđeno Statutom. Odluka i lista su u prilogu ovom 
zapisniku i njegov su sastavni dio. 
Odluka 251/2024  
Upravni odbor je jednoglasno  donio Odluku o da se članicama dostave obrazac prijedlog kandidata za 
člana Nadzornog odbora HMS-a  za mandatno razdoblje 2024 – 2028. koji predlagač mora dostaviti u 
tajništvo HMS-a najkasnije 15 dana prije održavanja izborne Skupštine kao i prijedlog kandidata za 
člana Suda časti HMS-a za mandatno razdoblje 2024 – 2028. Obrasci su u prilogu ovom Zapisniku i 
njegov su sastavni dio. 
  
Ad.4. Prijem nove članice 
Zamolbu za ponovni prijem u članstvo HMS-a predao je:  
4.1. Motociklistički klub Popovača tim (MCK Popovača tim), Sisačka 9, Popovača. Gđa Suchy je izvijestila 
da je klub poslao svu potrebnu dokumentaciju, vidljivo je da je klub registriran prema Zakonu o 
udrugama i Zakonu o sportu. Godišnja članarina je plaćena  18.03.2024. dok za prošlu 2023. godinu nisu 
bili platili članarinu. Klub je bio redovna članica, te se predlaže njeno ponovno članstvo.  
Odluka 252/2024 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u ponovno 
redovno članstvo Motociklističkog kluba Popovača tim iz Popovače, Sisačka 9.  
Klub je podmirio  članarinu za 2024. godinu 18.03.2024. 
 
Gđa Suchy je obavijestila da je klub Zlatni lug napravio dopunu Statuta kako je bilo traženo na sjednici 
Upravnog odbora od 04.04.2024. godine – Odluka br. 222/24. 
 
Ad.5.  Kongresi FIME i FIM 
Gosp. Peršin je izvijestio o održavanju FIM Europa kongresa koji se održao u Rimu, Italija 5. i 6. srpnja. 
Održana je godišnja skupština FIME i sastanak komisija FIME. Na svečanom dijelu Skupštine uručena nam 
je nagrada za 100 godišnje djelovanje. 
U Palma de Mallorci održat će se Kongres FIM  od 6. do 8. prosinca kojom priliko će FIM obilježiti i 120 
godina postojanja.  HMS će primiti plaketu za 100 godišnjicu.  
Odluka 253/2024 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se na FIM kongres upućuju predsjednik i glavna tajnica. 
Na FIME kongres je bio upućen predsjednik i članovi komisija FIME. 
 
Ad.6.  Neoporezivi primici 
Vezano uz prijedlog da se Roku Ivandiću isplati nagrada za postignuti rezultat (juniorski prvak Europe u 
klasi EMX65), direktor za motocross je predložio da se isplate sredstva do visine neoporezivog iznosa za 
iznimne sportske rezultate koji iznose do 2.800 eura (godišnje).  
Gđa Čop je tražila isplatu naknade (neoporezivo)  za smrt člana uže porodice (oca). 
MK MX Ribnik poslao je dopis da za odobrenje članarine za plaćanje europske licence za Roka Ivandića 
obzirom na postignuti rezultat u visini 298,00 eura. 
Nakon kraće rasprave donesene su slijedeće odluke: 
 
Odluka 254/2024 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se Roku Ivandiću sada isplati iznos od 1.400 eura (50%) 
dok se drugih 50% isplati do kraja godine ukoliko bude sredstava. 
Odluka 255/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku  da se prihvaća  zamolba MK MX Ribnik vezana uz vozačku 
licencu Roka Ivandića i klub će se odobriti u iznosu od 298,00 eura. 
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Odluka 256/2024 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se Ani Čop isplati pomoć u iznosu od 560 eura 
(neoporezivo) za smrt užeg člana porodice (oca). 
 
Ad.7.  Javne ovlasti – sklapanje ugovora s ponuditeljem programa  
Gđa Suchy je izvijestila da su tražene i prikupljene 3 ponude za sklapanje ugovora za implementaciju i 
održavanje informacijskog sustava uredskog poslovanja – digitalno uredsko poslovanja.  
Nakon kraće rasprave donesena je slijedeća odluka 
Odluka 257/2024 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se prihvati ponuda  firme Administrator doo, sklopi 
ugovor i krene s implementacijom.  
 
Ad.8.  Ugovor s MTC  - touring aktivnosti 
U tajništvo HMS-a stigao je prijedlog ugovora vezan uz bavljenje touring aktivnostima u HMS-u. Zakonom 
o sportu nije predviđena mogućnost da se savez bavi takvim aktivnostima. FIM i FIME traže od 
nacionalnih saveza da se uključe i  provode takve aktivnosti, a isto je predviđeno i HMS Statutom. 
Nakon kraće rasprave donesena je slijedeća odluka: 
 Odluka 258/2024 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se prihvati ugovor udruge MTC (Moto touring Croatia), 
te isti potpisuje predsjednik. 
 
Ad.9. Molba – rad na daljinu 
Po kratkoj raspravi donesena je slijedeća odluka: 
Odluka 259/2024 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se prihvati zamolba gđe Ane Čop za rad na daljinu. 
 
Ad.10. Razno 
10.1. Gđa Suchy je obavijestila da smo od Općinskog građanskog suda u Zagrebu dobili poziv da za 
potrebe postupka  Pn-303/2020 tužitelja Gorana Gajića i tuženika Moto klub Motori i Siniše Kezića 
dostave Disciplinski i Arbitražni pravilnik iz 2007. godine kao i Statut. Disciplinski i Arbitražni pravilnici 
nisu nađeni u arhivi, dok će Statut koji je bio tada na snazi biti poslan. 
 
 
Završeno u 19.10 sati. 
 
 
 
Zapisnik sastavila:                  Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl.ing.    


